

TÜV Rheinland Group

Certificate of Conformity for the Goods exported to the Kingdom of Saudi Arabia

شهادة مطابقة للسلع والمنتجات المصدرة إلى المملكة العربية السعودية

Certificate No.: A0602042970

رقم الشهادة:

Date of issue: 30/04/2015

تاريخ اصدار الشهادة:

We, TÜV Rheinland, testify that the goods with details stated below have been subjected to laboratory tests, as applicable, and proven to be in compliance with the below mentioned approved standards and/or directives and/or technical specifications in the Kingdom of Saudi Arabia.

نشهد نحن شركة تي يو في راينلاند بأن السلع المدونة ببياناتها أدناه تم إخضاعها للفحص المخبري واتضح أنها مطابقة للوائح الفنية و/أو للمواصفات القياسية المعتمدة في المملكة العربية السعودية والمشار إليها أدناه.

Importer (Name and Address): DETECTION LOOP EST., AL-NAFJAN COMMERCIAL CENTER, 5TH FLOOR, SITTEEN STREET, AL-AZIZIYAH DIST.SAUDI ARABIA	اسم وغنوان المستورد: NANOTEK SA, TUCUMAN 1516 - PISO 9 - DEPARTAMENTO C, ARGENTINA
Manufacturer (Name and Address): NANOTEK SA, TUCUMAN 1516 - PISO 9 - DEPARTAMENTO C, ARGENTINA	اسم وغنوان المصنع: 0001 - 000000099 of 27/04/2015
Port of loading: Ezeiza AirPort	ميناء الشحن: Jeddah, KSA
Means of shipment: Air	وسيلة الشحن: Country of origin: Argentina

Item No. رقم الصنف	Item name & description اسم الصنف ووصفه	Packaging نوع التعبئة	Quantity الكمية	Directive / Standard / Technical Specification No. (Reference) اللائحة/المواصفة/الخصائص الفنية
0001	PLASTIC BUCKET STABILIZER & SAND FIXER SOILTEK SA	Pallet	48	SASO ASTM D6083
--/--	--/--	--/--	--/--	--/--
--/--	--/--	--/--	--/--	--/--
--/--	--/--	--/--	--/--	--/--

Remarks: NA

ملاحظات

Name Claus Draga

اسم المفوض بالتوقيع

30/04/2015

التاريخ

Title Certifier

الاسم الوظيفي

70003183

رقم الطلب

Signature

التوقيع المعتمد

Official stamp

الختم الرسمي

Country Office

المكتب المصدر

TUV Rheinland
LGA Products
GmbH



Note: The issuance of this Certificate of Conformity (CoC) by TÜV Rheinland does not release the involved parties (such as manufacturer, exporter, importer, and buyer) from their respective obligations regarding the safety, quality and quantity of the products in consignment. The authorities of the Kingdom of Saudi Arabia can take random samples from shipments for verification testing. The shipment will be rejected if the products are found to be non-conforming with applicable standards and technical regulations.

ملاحظة: إن اصدار شهادة المطابقة من قبل شركة تي يو في راينلاند لا يعفي الأطراف المعنية (مثل الصانع والمصدر والمشتري والمستورد) من التزاماتها فيما يخص السلامة و الجودة و كمية المنتجات في الشحنة. و يجب لسلطات المملكة العربية السعودية أخذ عينات عشوائية من الشحنة لغرض اجراء اختبارات التحقق. و سيتم رفض الشحنة اذا وجد ان المنتجات غير مطابقة للمعايير و الاظمة الفنية في المملكة.